
Jaka przyszłość podwórka między pl. Kościuszki a Czystą?

Notatka ze spotkania konsultacyjnego

Jaki był kontekst konsultacji?

Tematem spotkania było zagospodarowanie podwórka na Przedmieściu

Świdnickim w kwartale: ulica Kościuszki, plac Kościuszki i ulica Czysta.

Informacje o spotkaniu

Sposób zbierania opinii: podczas spotkania oraz mejlowo przez tydzień po

spotkaniu.

Miejsce spotkania: błękitny wózek na konsultowanym podwórku

Termin spotkania: 10 maja 2024 r., godz. 17.30

Liczba uczestników: 20 osób

Inicjator: Zarząd Zasobu Komunalnego weWrocławiu

Wsparcie merytoryczne: Iwona Błocian, Aleksandra Lipertowska, Marian

Nowotyński, Marta Słupik (Zarząd Zasobu Komunalnego), Jan Bujak

(Dyrektor Departamentu Nieruchomości i Eksploatacji).

Moderacja: Tadeusz Mincer, Adrian Bukowski, Aleksandra Nerkowska

(Fundacja na Rzecz Studiów Europejskich)
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Dodatkowe informacje

W ramach działań informacyjnych m.in.: w serwisie Wrocław Rozmawia

utworzono osobną podstronę o konsultacjach, a w okolicy konsultowanego

podwórka rozwieszono 20 plakatów informujących o spotkaniu.

Spotkanie i jego promocję wspierała Rada Osiedla Przedmieście

Świdnickie.

Do chwili sporządzenia notatki nie otrzymano żadnych wiadomości e-mail.

Bardzo dziękujemy wszystkim mieszkankom i mieszkańcom

za udział w konsultacjach. Wasz głos jest ważny!
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Zestawienie opinii

Opinie dotyczące gromadzenia odpadów

l.p. Opinia
Odpowiedź Zarządu Zasobu

Komunalnego

1 Instalacja na podwórku

śmietników na odchody psów.

Opinia nieuwzględniona

Wedle obowiązujących

przepisów psie odchody

można wyrzucać do każdego

pojemnika na odpady

zmieszane.

2 Przy głównych ścieżkach na

podwórku umieścić małe

śmietniki.

Opinia uwzględniona

3 Śmietniki z klapami z obu stron. Wyjaśnienie

Miejsce zbiórki odpadów nie

wchodzą w zakres tych

konsultacji. Pojemniki

naziemne zostały wykonane w

ramach Funduszu

Osiedlowego i zakupione przez

Ekosystem. Spółka Ekosystem

nie planuje zakupu

dodatkowych pojemników na

tym wnętrzu podwórzowym.

Jeżeli według oceny
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mieszkańców podwórka

pojemników jest za mało,

można wnioskować o

zwiększenie częstotliwości

odbioru śmieci do

Ekosystemu.

4 Dostawić jeszcze po dwa

śmietniki każdego rodzaju.

Wyjaśnienie

Miejsce zbiórki odpadów nie

wchodzą w zakres tych

konsultacji. Pojemniki

naziemne zostały wykonane w

ramach Funduszu

Osiedlowego i zakupione przez

Ekosystem. Spółka Ekosystem

nie planuje zakupu

dodatkowych pojemników na

tym wnętrzu podwórzowym.

Jeżeli według oceny

mieszkańców podwórka

pojemników jest za mało,

można wnioskować o

zwiększenie częstotliwości

odbioru śmieci do

Ekosystemu.
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Opinie dotyczące zieleni

l.p. Opinia
Odpowiedź Zarządu Zasobu

Komunalnego

1 Lepiej zaplanować zieleń na

podwórzu – bliżej pl. Kościuszki

brakuje zieleni.

Opinia uwzględniona

2 Zazielenienie miejsca, gdzie są

kosze na śmieci.

Opinia uwzględniona

3 Postulat o zamontowanie na

podwórku siłowni zewnętrznej.

Wyjaśnienie

Na etapie dokumentacji

projektowej zostaną

sprawdzone możliwości

zamontowania na tym terenie

urządzeń siłowni zewnętrznej.

4 Zazielenienie garaży na

podwórku.

Wyjaśnienie

Garaże stanowią własność

osób prywatnych i do nich

powinna być skierowana taka

prośba.

5 Dokrzaczyć klomby na podwórku. Opinia uwzględniona

6 Przyciąć drzewa, których gałęzie

wchodzą w okna.

Opinia częściowo

uwzględniona

W ramach realizacji będą

wykonywane prace

pielęgnacyjne w zakresie
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zieleni.

Za bieżące utrzymanie

należytego stanu na terenie

wnętrza podwórzowego

odpowiada Biuro Obsługi

Klienta nr 1 i jemumożna

zgłaszać konkretne miejsca do

przycięcia.

7 Położenie kraty na trawie, aby

móc po niej chodzić i jeździć.

Wyjaśnienie

Na etapie wykonywania

dokumentacji projektowej

zostaną opracowane

najbardziej optymalne

rozwiązania pozwalające

zachować jak najwięcej

terenów zielonych, a

jednocześnie poprawić

komunikację na terenie

wnętrza. Maty przerostowe i

kraty ażurowe będą brane pod

uwagę.

8 Utworzenie na podwórku ścieżek

komunikacyjnych, aby nie deptać

zieleni.

Opinia uwzględniona

9 Brak potrzeby budowy placu

zabaw, ponieważ w pobliżu jest

park z placem zabaw.

Opinia uwzględniona
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Opinie na temat parkowania

l.p. Opinia
Odpowiedź Zarządu Zasobu

Komunalnego

1 Jak najwięcej miejsc

parkingowych.

Opinia częściowo

uwzględniona

Liczba możliwych do

pozostawienia miejsc

postojowych jest regulowana

przepisami dotyczącymi ich

umiejscowienia i odległości od

budynkówmieszkalnych.

2 Przygotować projekt tak, aby nie

było mniejszej liczby miejsc

parkingowych.

Opinia częściowo

uwzględniona

Odległości miejsc postojowych

od budynkówmieszkalnych

regulowana jest przepisami.

Zostanie zaprojektowana

maksymalna liczba, na jaką

pozwala obowiązujące prawo.
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Inne opinie zgłoszone podczas spotkania

l.p. Opinia
Odpowiedź Zarządu Zasobu

Komunalnego

1 Doświetlenie podwórka. Opinia uwzględniona

2 Zamiast ławek na podwórku,

lepiej na aktualny murek położyć

deski, aby wygodniej się siedziało.

Opinia uwzględniona

3 Sprzeciw wobec ławek, które

będą zachęcały ludzi do

konsumpcji alkoholu, zresztą są

już murki, które mogą posłużyć

za miejsce do siedzenia.

Opinia uwzględniona

4 Trzepaki na podwórku nie są już

potrzebne. Nikt ich nie używa.

Opinia uwzględniona

5 Koncepcja, która zostanie

przygotowana, ma być z polotem.

Opinia uwzględniona

6 Brak potrzeby słupków

rowerowych, ponieważ są już przy

Renomie.

Opinia uwzględniona

7 Poszerzenie chodnika przy

wejściu na podwórku.

Wyjaśnienie

Na etapie projektowym

zostaną wypracowane

rozwiązania pozwalające

zapewnić komfort poruszania
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się pieszych.

8 Pracownicy z Renomy palą na

podwórku papierosy – jest to

uciążliwe.

Wyjaśnienie

Zarząd Zasobu Komunalnego

zorientuje się co do możliwości

przeciwdziałania takim

incydentom.

9 Przesunięcie znaku

wskazującego parking do

renomy bliżej ulicy Czystej, tak

aby kierowcy nie mylili się i nie

wjeżdżali na podwórko.

Wyjaśnienie

Zarząd Zasobu Komunalnego

zorientuje się co do możliwości

przeciwdziałania takim

incydentom.

10 Czy są jakieś plany

zagospodarowania bunkra na

terenie podwórka?

Wyjaśnienie

Infrastruktura tego typu

znajduje się z zarządzie

Centrum Zarządzania

Kryzysowego. W ramach

inwestycji nie jest planowana

ingerencja w podziemną część

schronu.

11 Chodnik na terenie podwórka

jest w złym stanie, potrzebuje

odnowy.

Opinia uwzględniona
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Spotkanie przeprowadzono w ramach zadania publicznego „Wsparcie

procesów konsultacji społecznych na terenie gminy Wrocław w roku 2024”

realizowanego przez Fundację na Rzecz Studiów Europejskich

i współfinansowanego ze środków Gminy Wrocław

Wrocław | 2.09.2024 r.
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